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Zápis z 5. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha-Dolní Měcholupy 

konaného dne 30. 1. 2023 v zasedací místnosti ÚMČ 
 

Účastníci: Iveta Běhounková (TOP09), Michal Blažek (TOP09), Renáta Brožková (ODS), Marek Dědik (NO), 

Jana Doláková (TOP09), Luboš Ježil (ODS), Jiří Jindřich (ODS), Vladimír Kuba (ODS), Richard Kužel (ODS), 

Libor Motlík (NO), Jan Rajnoch (NO), Martin Svoboda (NO), Vladimír Študent (NO), Petr Vltavský (ODS); 

Šárka Fořtová (tajemnice), Martin Kembitzký, Monika Slavíková (úřad), Martin Rudolf (MP) 

Omluveni: Luděk Dostál (ODS) 

Veřejnost: dle prezenční listiny 
 

Počet přítomných členů zastupitelstva: 14 z 15, v 19:30 hod se omluvil a odešel J. Rajnoch, poté počet přítomných 

13 z 15 
 

Starosta přivítal přítomné na řádně svolaném 5. veřejném zasedání zastupitelstva městské části a konstatoval, 

že zastupitelstvo je usnášení schopné. 
 

Zasedání bylo zahájeno v 17:31 hod. (audiozáznam 0:00:00; stenozáznam str. 3) 
 

(audiozáznam 0:01:25; stenozáznam str. 3) 

Jako ověřovatelé zápisu ze zasedání byli zvoleni Petr Vltavský a Michal Blažek. 

Hlasováno: pro 14, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, M. Dědik, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

Do návrhového výboru pro tvorbu usnesení byli zvoleni J. Jindřich a V. Študent. 

Hlasováno: pro 14, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, M. Dědik, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

NAVRŽENÝ PROGRAM JEDNÁNÍ (audiozáznam 0:02:51; stenozáznam str. 3) 

1. Rozpočet na rok 2023 a střednědobý výhled do roku 2028 

2. Priority MČ na období 2023-2026 

3. Doplnění členů KV 

4. Kompetence Rady 

5. Jednací řád výborů 

6. Psí agility hřiště 

7. Zpráva z kontrolního výboru 

8. Komunitní centrum DM 

9. Různé 
 

Návrh na úpravu programu – zařazení bodu 1. Bezpečnostní situace v MČ dal V. Študent, a dále souhlasil 

s projednáním jeho návrhu k vytvoření plánu priorit v rámci stávajícího bodu Priority MČ na období 2023-2026. 
 

SCHVÁLENÝ PROGRAM JEDNÁNÍ 

1. Bezpečnostní situace v MČ 

2. Rozpočet na rok 2023 a střednědobý výhled do roku 2028 

3. Priority MČ na období 2023-2026 

4. Doplnění členů KV 

5. Kompetence Rady 

6. Jednací řád výborů 

7. Psí agility hřiště 

8. Zpráva z kontrolního výboru 

9. Komunitní centrum DM 

10. Různé 
 

Hlasováno o změněném programu bylo následovně. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 1. program byl schválen 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, M. Dědik, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent,  

Zdržel se: P. Vltavský 
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1. Bezpečnostní situace v MČ (audiozáznam 0:05:44; stenozáznam str. 4) 

V. Študent uvedl, že bezpečnostní situace v MČ je neutěšená, v průběhu ledna občané na sociálních sítích hlásili 

mnoho bezpečnostních incidentů v lokalitě Malý háj i v původní zástavbě Dolních Měcholup. Navrhuje vytvořit 

neformální koncepci zlepšení bezpečnostní situace v MČ. Dále požádal občanku DM paní Šťastnou, aby sdělila 

svou zkušenost s bezpečnostní situací, kdy během ledna několikrát volala Policii kvůli vandalismu. 

Diskuse (audiozáznam 0:12:44; stenozáznam str. 6): veřejnost – p. Šťastná, p. Hricišin; M. Rudolf, V. Študent, 

J. Jindřich, J. Doláková, V. Kuba, M. Svoboda, I. Běhounková 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zhoršenou bezpečnostní situaci v MČ a uložilo starostovi svolat jednání 

k vytvoření bezpečnostní koncepce pro zlepšení bezpečnosti v Dolních Měcholupech. 

 

Hlasováno: pro 14, proti 0, zdržel se 0. UZ 5/1  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, M. Dědik, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

2. Rozpočet na rok 2023 a střednědobý výhled do roku 2028 (audiozáznam 0:47:48; 

stenozáznam str. 14) 

Předseda finančního výboru P. Vltavský uvedl, že rozpočet byl projednán na dvou jednáních finančního výboru. 

Finanční výbor projednal také připomínky k rozpočtu jednoho z členů FV. Nyní je finančním výborem schválený 

rozpočet na rok 2023 s příjmy ve výši 40 126 tis. Kč a výdaji 103 018 tis. Kč, kdy schodek je kryt třídou 8 - 

financování ve výši 62 892 tis. Kč a rozpočet vedlejší hospodářské činnosti na rok 2023 s výnosy ve výši 

2 834 tis. Kč a náklady ve výši 2 057 tis. Kč předkládán ke schválení zastupitelstvu. 

Diskuse (audiozáznam 0:49:03; stenozáznam str. 14): L. Motlík, M. Svoboda, P. Vltavský, M. Slavíková, 

J. Jindřich, V. Kuba, veřejnost – p. Hricišin 
 

O udělení dalších 5 minut do diskuse pro M. Svobodu bylo bez rozpravy hlasováno následovně. 

Hlasováno: pro 14, proti 0, zdržel se 0. schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, M. Dědik, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

M. Svoboda dal v průběhu rozpravy protinávrh usnesení ve znění: 

Do bodu I. Bere na vědomí doplnit novou odrážku 

- upravený návrh rozpočtu se snížením výdajů o 3,8 mil. Kč a v podrobnější struktuře kapitol. 

Do bodu II. Schvaluje upravit odrážku jedna v novém znění 

- upravený rozpočet městské části na rok 2023 s příjmy ve výši 40 126 tis. Kč a výdaj 99 168 tis. Kč, schodek je 

kryt třídou 8 - financování ve výši 59 042 tis. Kč, dle přílohy. 

Do bodu III. Ukládá doplnit novou odrážku 

- připravit doplnění střednědobého výhledu o potřebné investice v souladu s rozpravou. 
 

O protinávrhu usnesení bylo hlasováno takto. 

Hlasováno: pro 4, proti 7, zdržel se 3. návrh nebyl přijat 

Pro: L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent 

Proti: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel 

Zdržel se: M. Dědik, J. Doláková, P. Vltavský 
 

Poté starosta přečetl původně navržené usnesení a nechal o něm hlasovat. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 4. UZ 5/2  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, M. Dědik, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

P. Vltavský 

Zdržel se: L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent 
 

Zastupitelstvo schválilo rozpočet na rok 2023 s příjmy ve výši 40 126 tis. Kč a výdaji 103 018 tis. Kč, schodek 

je kryt třídou 8 - financování ve výši 62 892 tis. Kč, schválilo příjmy a výdaje účelového fondu, navržený rozpočet 

vedlejší hospodářské činnosti na rok 2023 s výnosy ve výši 2 834 tis. Kč a náklady ve výši 2 057 tis. Kč, 

střednědobý rozpočtový výhled MČ Praha – Dolní Měcholupy do roku 2028 a rozpočet příspěvkových organizací 

na rok 2023 a jejich střednědobý rozpočtový výhled. 
 

Následně byla vyhlášena pětiminutová pauza, během které se omluvil a odešel ze zasedání J. Rajnoch. 
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3. Priority MČ na období 2023-2026 (audiozáznam 1:55:30; stenozáznam str. 29) 

Priority schválila Rada MČ, zároveň přišel návrh V. Študenta na vytvoření plánu rozvoje MČ, což bylo v rámci 

tohoto bodu také projednáno. Priority byly rozděleny do 11 kapitol – územní rozvoj, školství, doprava, veřejná 

zeleň a životní prostředí, sport a volný čas, kultura, veřejná vybavenost a služby, zdraví a sociální politika, 

bezpečnost, veřejné finance a samospráva. 

Diskuse (audiozáznam 1:57:56; stenozáznam str. 29): V. Študent, J. Jindřich, M. Svoboda, V. Kuba, veřejnost – 

p. Hricišin 
 

V. Študent zaslal před konáním zastupitelstva protinávrh usnesení, kdy do původně navrženého usnesení doplnil 

v bodě I. Bere na vědomí odrážky 

- návrh na vytvoření plánu rozvoje MČ – Dolní Měcholupy 

- návrh postupu pro vytvoření plánu 

- návrh oblastí rozvoje  

a v bodě II. Schvaluje odrážku 

- postup pro vytvoření plánu rozvoje 
 

O protinávrhu usnesení, který předložil V. Študent, bylo hlasováno následovně. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 5/3  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, M. Dědik, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

4. Doplnění členů KV (audiozáznam 2:14:47; stenozáznam str. 33) 
Stávající člen kontrolního výboru pan Z. Kozel rezignoval na svou pozici a je potřeba doplnit kontrolní výbor. 

V. Študent poděkoval panu Kozlovi za jeho dosavadní práci a na obsazení pozice nového člena kontrolního 

výboru navrhl 3 osoby – M. Svobodu, V. Hricišina a J. Balouna. 
 

Starosta po představení navržených kandidátů na člena KV vyhlásil 5 min přestávku pro poradu koaličního klubu. 
 

Po přestávce starosta oznámil, že na pozici nového člena kontrolního výboru koaliční zastupitelé podpoří pana 

Jana Balouna. 

Diskuse: nikdo se nepřihlásil 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí rezignaci Ing. Zbyňka Kozla na pozici člena kontrolního výboru a schválilo pana 

Jana Balouna jako nového člena kontrolního výboru. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 5/4  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, M. Dědik, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

5. Kompetence Rady (audiozáznam 2:20:10; stenozáznam str. 35) 
P. Vltavský krátce vysvětlil, že v novém volebním období vznikla Rada a je vhodné kompetence, které dle zákona 

o hlavním městě Praze spadají do kompetencí Rady, přidělit Radě, včetně těch kompetencí, o kterých si 

v předchozích volebních obdobích Zastupitelstvo vyhradilo právo rozhodovat. 

Diskuse (audiozáznam 2:21:34; stenozáznam str. 35): M. Svoboda, P. Vltavský, J. Jindřich, V. Kuba 
 

M. Svoboda dal protinávrh usnesení ve smyslu doplnění do bodu II. Konstatuje a schvaluje odrážku: 

- vyhrazuje jednání spojená s nájemní smlouvou na areál Mahrla do kompetence Zastupitelstva MČ DM 
 

O protinávrhu usnesení bylo hlasováno takto. 

Hlasováno: pro 4, proti 0, zdržel se 9. návrh nebyl přijat 
Pro: M. Dědik, L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent 

Zdržel se: I. Běhounková, M. Blažek, J. Doláková, R. Brožková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

P. Vltavský 
 

Poté starosta přečetl původně navržené usnesení a nechal o něm hlasovat. 

Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 4. UZ 5/5  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, J. Doláková, R. Brožková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, P. Vltavský 

Zdržel se: M. Dědik, L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent 
 

Zastupitelstvo konstatovalo a schválilo, že do kompetence Rady spadají i taková rozhodnutí, která byla učiněna 

před vznikem Rady Zastupitelstvem MČ, a která na původní rozhodnutí Zastupitelstva MČ navazují či s nimi 

souvisí a jež dle zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze do působnosti Rady spadají. 
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6. Jednací řád výborů (audiozáznam 2:37:28; stenozáznam str. 39) 
Je snaha o sjednocení jednacích dokumentací výborů a komisí. Zastupitelstvu byl předložen jednací řád jednotný 

pro všechny výbory zastupitelstva. Komise rady mají obdobný jednotný jednací řád, který již byl Radou schválen. 

Diskuse (audiozáznam 2:40:08; stenozáznam str. 39): V. Študent, P. Vltavský, M. Svoboda, J. Jindřich, L. Motlík 
 

V. Študent dal protinávrh usnesení, kdy navrhuje změnu znění jednacího řádu tak, aby vycházel z jednacího řádu 

výborů hlavního města Prahy.  

O protinávrhu usnesení bylo hlasováno takto. 

Hlasováno: pro 4, proti 0, zdržel se 9. návrh nebyl přijat 
Pro: M. Dědik, L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent 

Zdržel se: I. Běhounková, M. Blažek, J. Doláková, R. Brožková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

P. Vltavský 
 

Poté starosta přečetl původně navržené usnesení s úpravami, na kterých se zastupitelstvo v průběhu rozpravy 

dohodlo a nechal o něm hlasovat. 

Hlasováno: pro 9, proti 3, zdržel se 1. UZ 5/6  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, J. Doláková, R. Brožková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, P. Vltavský 

Proti: L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent 

Zdržel se: M. Dědik 
 

Zastupitelstvo schválilo jednotný jednací řád výborů se stylistickými úpravami definovanými v průběhu 

rozpravy, doplněným bodem upravujícím zveřejňování pozvánek na jednání výborů a úpravou způsobu 

schvalování jednání formou per rollam a ukládá jednotlivým výborům plnit náplň práce dle schváleného usnesení. 
 

7. Psí agility hřiště (audiozáznam 3:04:36; stenozáznam str. 45) 
V. Študent připravil prezentaci s návrhy dvou variant umístění psího agility hřiště z nichž jedna varianta je poblíž 

nového venkovního fitparku u Malého háje a druhá je v lesíku poblíž železniční trati. Počet pejskařů v MČ stále 

stoupá (je zde evidováno téměř 300 psů) a prozatím zde není vhodné místo, kde lze psy bezpečně venčit na volno 

bez vodítka. Agility prvky rozvíjejí mentální i fyzický rozvoj psů a vymezený prostor pro setkávání psů podporuje 

jejich socializaci. 

Diskuse (audiozáznam 3:19:15; stenozáznam str. 48): J. Jindřich, J. Doláková, V. Študent 
 

Zastupitelstvo schválilo záměr realizace psího agility hřiště a pověřilo starostu projednáním záměru na MHMP 

a získání souhlasu MHMP na svěření pozemku parc. č.: 581/4 do péče městské části Praha-Dolní Měcholupy pro 

realizaci záměru. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 5/7  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, M. Dědik, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

8. Zpráva z kontrolního výboru (audiozáznam 3:22:22; stenozáznam str. 49) 
Předseda kontrolního výboru uvedl, že na prvním jednání v novém volebním období výbor projednal smlouvu 

s firmou Mahrla, přípravu směrnice pro oceňování věcných břemen, jednání ohledně přesunu sídla firmy Attl, 

podání žádosti o dotaci na vytvoření dětské skupiny a dílčí přezkoumání hospodaření MČ. 

Diskuse (audiozáznam 3:25:37; stenozáznam str. 50): M. Svoboda, J. Jindřich, M. Kembitzký; veřejnost – 

p. Miksánková; V. Kuba, L. Motlík, I. Běhounková, J. Doláková 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zápis z kontrolního výboru, který se konal 14. 12. 2022. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 5/8  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, M. Dědik, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

9. Komunitní centrum DM (audiozáznam 3:52:09; stenozáznam str. 56) 
Budovu v ulici Ke Školce pořízenou pro vytvoření dětských skupin je možné prozatím provozovat jako komunitní 

centrum pro děti. Komunitní centrum bude po dostavbě budovy SK přesunuto do prostor, které pro tento účel 

byly původně navrženy a poté bude zrekonstruován objekt v ul. Ke Školce, kde budou tři dětské skupiny. 

J. Doláková dále doplnila podrobné informace o adaptačním kroužku Měchurka, režimu dne a odpoledních 

volnočasových aktivitách. Komunitní centrum bude fungovat od 1. 3. 2023. 

Diskuse (audiozáznam 3:53:40; stenozáznam str. 57): M. Svoboda, J. Doláková, V. Študent 
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Zastupitelstvo souhlasilo se zřízením komunitního centra (adaptačního kroužku Měchurka) v objektu na adrese 

Ke Školce 75 a jmenovalo J. Dolákovou koordinátorkou komunitního centra. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 5/9  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, M. Dědik, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

10. Různé 
➢ J. Doláková (audiozáznam 4:02:17; stenozáznam str. 59) – řeší se s MHMP spádová škola, nynější nemá 

dostatečné kapacity. 
 

❖ p. Miksánková (audiozáznam 4:03:07; stenozáznam str. 59) – příspěvek k zápisu z VÚR, dotaz na 

plánovaný projekt mezi ulicemi Kutnohorská a Ke Slatinám. 

Diskuse: J. Jindřich, I. Běhounková 
 

➢ V. Študent (audiozáznam 4:05:29; stenozáznam str. 59) – dotaz na omezení průjezdu v ulicích Nad 

Vokolky, Na Slavíkově, U Výstavby Čs. tankistů a Parková 

Diskuse: J. Jindřich, V. Študent 

➢ M. Svoboda (audiozáznam 4:07:48; stenozáznam str. 60) – dotaz na vývoj jednání ohledně vlečky RegioJet. 

Dotaz na Měchurku a příspěvek na docházku do nestátních MŠ. 

Diskuse: J. Doláková 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 22:03 hodin. 

Nedílnou součástí zápisu jsou Usnesení zastupitelstva MČ Praha-Dolní Měcholupy číslo 5/1-9 

ze dne 30. 1. 2023, doslovný přepis diskuse a vlastnoručně podepsaná prezenční listina. 

 

Zapsala: B. Dubská 
 

Ověřovatelé: 

 

 

 

 

 

.........................................…... …............................….............. 

 JUDr. Petr Vltavský Mgr.A. Jiří Jindřich, starosta 

  MČ Praha – Dolní Měcholupy 

 

 

 

................................................ 

 Michal Blažek 


